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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till miljöminister Karolina Skog (MP)

2017/18:289 Mikroplast från konstgräsplaner

Konstgräsplaner för fotboll sprider mellan 2 300 och 3 900 ton plast i naturen 
varje år. Det är bara väg- och däckslitage från trafiken som ger större utsläpp av 
mikroplast. Det visar en undersökning från IVL Svenska Miljöinstitutet.

Det finns drygt 900 konstgräsplaner i landet. Ett hundratal nya byggs varje år.

Mikroplast som sprids från konstgräs kommer från granulat, gummikorn, som 
läggs på planerna. Det kan vara upp till 140 ton på en konstgräsplan.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga miljöminister Karolina Skog:

 

Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att minska utsläppen från 
konstgräsplaner?

………………………………………

Thomas Finnborg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2017-11-16
Besvaras senast
2017-11-29 kl. 12.00


